

Ablaufplanung / Schedule:

Sommersemester 2017 / Summer Term 2017 (Kalenderwochen / Calendar weeks)														
16	17	18	19	20*	21*	22	23	24	25	26	27	28	29	30
	Vorlesung Regelungstheorie													
Wiederholer/innen aus letztem Semester							Praktikum (ip, de, brt) Sprache: Deutsch							
Wintersemester 2017-18 / Winter Term 2017-18 (Kalenderwochen / Calendar weeks)														
41	42	43	44	45*	46*	47	48	49	50	51	1	2	3	4
Lecture Control Theory														
Dates for resits of the past term.									Attestation		Practical Exercise (ip, de, brt) Language: English			

***Wichtig!** In der 5. und 6. Semesterwoche muss die Anmeldung im Prüfungsamt zu a) Praktikum und b) Prüfung erfolgen. Eine Abmeldung vom Praktikumstermin ist bis spätestens 2 Wochen vor dem Termin per Mail an praktikum-srs@uni-due.de möglich.

Das Praktikum Regelungstheorie wird benotet. Bei einer 5,0 müssen alle drei Versuche wiederholt werden. Die Versuche müssen innerhalb eines Semesters (inkl. Wiederholterminen) vollständig bestanden sein. Versuche aus älteren Semestern verfallen.

***Important!** In the 5th and 6th week of the term you have to register at the Registrar's Office for a) the practical exercise and b) the examination. You may unsubscribe from the lab date at least 2 weeks before the lab date by mail to praktikum-srs@uni-due.de.

The practical exercise Control Theory will be graded. Graded with a 5.0 (fail), all three experiments have to be repeated. The experiments must be fully passed within one term (including dates for resits). Tests from earlier semesters expire.